

香港壘球總會 - 2019-20 年度聯賽

報名須知

凡報名參加 2019/2020 年度聯賽，請注意以下事項：

所需報名表格：

1. Affiliated Club / Team Form	由隊伍經理填寫，包括： - 球隊經理資料 - 續租/新申請用儲物櫃
2. 球員名單	由隊伍經理填寫球員的相關資料及簽署
3. 球員登記冊	由隊伍經理負責整理、貼上各球員相片 (請貼上 <u>清晰之相片</u> 及於相片下填上 <u>英文姓名</u>)
4. 入會及聯賽申請表	由各球員填寫、貼上相片及簽署

報名手續：

1. 各隊伍必須繳交所屬級別的報名費，並一併提交已填妥的上述各項表格。
2. 如果隊伍未能提交所需文件及資料，將不獲受理。
3. 如果隊伍決定先行繳交報名費，稍後補交欠缺資料，務請隊伍必須於截止報名日期前提交所有欠缺資料。否則，本會毋須預先通知，該隊伍將自動被取消註冊資格，所有已繳付的報名費，概不發還。
4. 所有報名費，必須以兩張支票繳付，一張是繳交 Team Entry Fee \$700；另一張是繳交按金及其餘費用，支票抬頭「香港壘球總會」。
5. 截止報名：2020年1月17日 下午5:00
6. 報名方法：將付款支票連同已填妥之所有表格一併寄回或親身交回“九龍天光道香港壘球總會”。本會將不接納郵寄現金報名。

此致

各隊伍經理

香港壘球總會 謹啓

2020年1月4日

4 Jan, 2020

To : All Team Managers

Hong Kong Softball Association
Open League 2019/2020 - Application Procedure

Application Forms :

1. Affiliated Club / Team Form	filled in by the Team Manager: - Managers' information - Option on Renew lockers rental / apply for lockers
2. Player list	filled in by the Team Manager with the information of each player
3. Team Roster with Photos	affix players' photos and enter players' English names
4. Membership & League Players Registration Form	filled in and signed by each player

Application Procedure :

1. Each team should pay the entry fee of their division, together with the duly completed application forms as mentioned above.
2. Any team failing to submit all duly completed application forms will have its entry rejected.
3. Any team insists to pay the amount first and delay to submit the application forms, they are required to submit the materials before the closing date. Its entry will be automatically rejected if they failing to submit all outstanding materials before the closing date. On top of that, its paid money will be confiscated without further notice.
4. Payments should be made in the form of **TWO crossed cheques, one for the Team Entry Fee \$700 and one for the rest of the amount , made payable to " Hong Kong Softball Association "**.
5. Closing Date: **17 Jan, 2020 (Fri) , 5:00pm**
6. Entries: Payment together with all completed forms should be submitted to this office at Tin Kwong Road, Kowloon on or before the closing date. Cash will not be accepted.